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MMO BAŞKANI ALİ EKBER ÇAKAR ANTALYA ŞUBE’Yİ ZİYARET ETTİ 
Oda Yönetim Kurulu Başkanı Ali 
Ekber Çakar, 28 Ağustos 2010 
tarihinde Antalya Şube Yönetim 
Kurulu Üyeleri, İl ve İlçe Temsil-
cilikleri ile bir araya gelerek çalış-
maları hakkında bilgiler aldı. An-
talya Şube Toplantı Salonu’nda 
gerçekleşen söyleşide konuşan 
Oda Yönetim Kurulu Başkanı 
Çakar, tüm temsilciliklerle bir 
araya gelerek, sorunlara yönelik 
çözüm önerilerini hep beraber 
bulduklarını söyledi. 

Oda Yönetim Kurulu olarak tüm 
temsilcilikleri imkânlar dahilinde ziyaret ederek, sorunları yerinde değerlendirmek istediklerini belirten Çakar, Oda’da 
655 çalışan bulunduğunu ve çalışanların 365’inin teknik görevli olduğunu ifade etti. Üyeye daha iyi hizmet verebilmek 
amacıyla üye odaklı bilgi yönetimini geliştirdiklerini kaydeden Ali Ekber Çakar, “Üyelerimizin komisyonlara, kongre, 
kurultay ve sempozyumlara katılımını maksimuma çıkartmalıyız. Çalışma alanlarımızı genişleterek üyelerimize yeni ve 
taze bilgileri taşımalıyız” diye konuştu. Oda’nın şu anda 80 bin üyesi olduğunu söyleyen Çakar, şöyle konuştu: “Üye-
lerimizin mesleki yetkinliklerini artırmak için çok sayıda eğitime imza atıyoruz. Şu an 50 bin üyemiz Meslek İçi Eğitim 
Merkezi’nin etkinlikleri çerçevesinde belgelenmiştir. Tüm belgelerini tamamlamış 35 binin üzerinde meslektaşımız var. 
Henüz mesleki yetkinliğini artıran belge sahibi olmayan meslektaşlarımızın işlevselliğini sağlamalıyız.”  

Makina Mühendisleri Odası (MMO) Antalya Şubesi’nin 8. 
Dönem 1. Şube Danışma Kurulu toplantısı MMO Yöne-
tim Kurulu Başkanı Ali Ekber Çakar’ın katılımıyla yapıldı. 
Şube Toplantı Salonu’nda düzenlenen ve Şube Yönetim, 
Onur ve Denetleme Kurulu üyelerinin, il ve ilçe temsil-

cilikleri ile ko-
misyon üyele-
rinin katıldığı 
toplantının açı-
lış konuşma-
sını Antalya 
Şube Yönetim 
Kurulu Baş-
kanı Hüseyin 
Barut yaptı. 
Barut, Şubat 
ayında göreve 
geldiklerinden 

bu yana yaptıkları çalışmalar hakkında bilgiler vererek 
şöyle konuştu: “Daha etkin ve güçlü bir meslek odası ya-
ratmak için birlikte üretme, birlikte yönetme anlayışıyla 
hareket ediyoruz. Meslektaşlarımızın bilgi ve birikimleri-
ni artırmak adına bilim ve teknolojinin ışığında zamanı iyi 
kullanarak eğitim ve etkinliklerimizi sürdürüyoruz. Üye-
lerimizin taleplerini tespit ederek puanlı seminerlerimizin 
sayısını artırdık, üyelerimizin belgelendirilmesi konusun-
da çalışmalarımız sürmektedir. Bu dönem en fazla ağırlık 
verdiğimiz konu enerji. Enerji Performans Yönetmeli-
ği’nden yola çıkarak gerekli eğitim ve seminerleri gerçek-
leştirdik. Bina ve sanayi enerji yöneticisi eğitimlerimize 
Ekim ve Kasım aylarında başlayacağız.” Antalya Şube ola-
rak bölgedeki üniversitelerin çalışmalarını yakından takip 
ettiklerini vurgulayan Hüseyin Barut, öğrenci üyelerin 
projelerine ve teknik gezilerine Oda olarak desteklerini 
sürdürdüklerini söyledi. 

MMO BAŞKANI ALİ EKBER ÇAKAR ANTALYA ŞUBE DANIŞMA KURULU 
TOPLANTISINA KATILDI



13bülten 147
eylül 2010

Haber

“Asansör Kullanımı Kültür Haline Gelmeli”
Konuşmasında asansör bakımının ve kullanımının önemi-
ne de değinen Şube Başkanı Barut, “Antalya’daki asansör-
lerin denetimi ve bakımı konusunda Muratpaşa Belediyesi 
adına Elektrik Mühendisleri Odası Antalya Şubesi ile bir-
likte Asansör Denetim Merkezi’ni kurduk. Merkezin ana 
amacı kentimizdeki asansörlerin kullanılabilirliğinin hari-
tasını çıkarmaktır. Meydana gelebilecek asansör kazala-
rının önüne geçebilmek adına asansörlerin yıllık ve aylık 
periyodik kontrollerinin uzman ve eğitim almış asansör 
görevlileri tarafından yapılması gerektiğini savunuyoruz. 
Bu doğrultuda Muratpaşa Belediyesi’ne bağlı bazı mahal-
leleri pilot bölge alarak hizmete başladık. Kentimizdeki 
diğer ilçe belediyelerin de ilçelerindeki asansörlerin ba-
kım ve kontrolleri için merkezimize başvurmalarını daha 
güvenli bir asansör kullanımının kentimizde kültür haline 
gelmesini diliyoruz” diye konuştu. 

Şubeye bağlı temsilciliklerin mekân sorunlarının çözül-
düğünü anlatan Barut, 2009 yılında Şube yeni hizmet 
binasının yapımı nedeniyle gerçekleştirilemeyen İklim 
Kongresi’nin 2011 yılında yoğun bir katılım ve çalışma ile 
yapılacağını bildirdi. Hüseyin Barut ayrıca Şube mali tab-
losu hakkında da bilgiler vererek, gelir gider tablosundaki 
olumlu gelişmeler nedeniyle özverili çalışmalarından do-
layı Şube Yönetim Kurulu üyeleri, Şube Müdürü ve Şube 
personeline teşekkür etti. 

“Enstitümüzü Kuruyoruz” 
Şube Danışma Kurulu toplantısında Şube çalışmaları hak-
kında bilgiler alan ve üyelerin sorunlarını dinleyen MMO 
Yönetim Kurulu Başkanı Ali Ekber Çakar, göreve geldik-
leri günden bu yana ülke genelindeki tüm şubeleri yerin-
de ziyaret ederek neler yapılabileceği konusunda fikirler 
aldığını söyledi. 80 bin üyesi olan Makina Mühendisleri 
Odası’nın şube, il ve ilçe temsilciliklerinin fiziki alanlarının 
tamamlanması için çalıştıklarını belirten Çakar, “Temel 
görevimiz meslektaşlarımızın Odamıza katılımını sağla-
maktır. Bu dönem Meslek İçi Eğitim Merkezi’nin nite-
liğini ve niceliğinin değişmesi ve enstitüleşmeye geçişini 
sağlamak için çalışma grubu kurduk. Enstitümüzü kuru-
yoruz ve bu çalışma döneminde enstitünün yüzde 50’sini 
tamamlamayı hedefliyoruz” dedi.

“Belgelendirmelerimizi Artırmayı 
Hedefliyoruz”
Mesleki uzmanlık alanlarının gelişmesi ve iş istihdamının 
artımı için Kaynak Çalışma Grubu oluşturduklarını kay-

deden Çakar, “Kaynak mühendisliği eğitiminin belgelen-
dirilmesi ve önünün açılması gerekiyor. Aynı zamanda 
bakım mühendisliği alanında çalışmalarımızı ve  eğitim 
programlarını yaygınlaştıracağız. Meslek içi eğitimlerimiz 
çerçevesinde bugüne kadar 25 alanda 50 bin üyemize 
eğitim vererek kendilerini belgelendirdik. Üyelerimizin 
eğilimlerini tespit ederek hangi alanlarda kendilerini ge-
liştirmek istediklerini öğrendiğimizde o alanlarda eğitim 
programları açarak alanında başarılı mühendis sayısını ar-
tırmayı hedefliyoruz” diye konuştu.  

Oda olarak Enerji Verimliliği Kanunu’nun çıkarılmasına 
çok büyük emek verdiklerini de ifade eden Ali Ekber Ça-
kar sözlerini şöyle sürdürdü: “Makina Mühendisleri Oda-
sı enerji yöneticisi eğiticisi belgelendirme çalışmalarını 
Türkiye’de başarı ile gerçekleştiren ender kurumlardan 
biridir. B Sınıfı Enerji Yöneticisi eğitimi için Kocaeli, İzmir 
ve İstanbul Şubelerimiz belge alarak çalışmalarına başladı. 
Önümüzdeki günlerde Antalya Şubemiz de bu eğitimle-
rine başlayarak bölgedeki enerji yöneticilerinin yetişmesi 
hizmetini verecek”. 

Antalya Şube eski Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Ka-
raman da toplantıda söz alarak, yeni hizmet binasının 
yapımında büyük emekleri olan MMO Yönetim Kurulu 
Başkanı Ali Ekber Çakar’a teşekkürlerini iletti. 

Danışma Kurulu toplantısında Yapı Denetim Komisyonu 
Başkanı Murtaza Ergen yapı denetim sektöründe yaşanan 
sıkıntılar hakkında bilgiler verirken, Isparta ve Burdur İl 
Temsilcilikleri ile Manavgat, Bucak ve Alanya İlçe Tem-
silcilikleri çalışmaları ve talepleri konusunda konuşmalar 
yaparak bilgi paylaşımında bulundular. Toplantının so-
nunda, Şube Başkanı Hüseyin Barut, MMO Başkanı Ali 
Ekber Çakar’a ve Şube Eski Başkanı Mustafa Karaman’a 
Odaya katkılarından dolayı teşekkür plaketi verdi. 
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Çankaya Belediye Başkanı Bülent 

Tanık, Makina Mühendisleri Odası 

önceki dönem Yönetim Kurulu 

Başkanı Emin Koramaz’ın kardeşi Fuat 

Menderes Koramaz’ın vefatı nedeniyle 

3 Ağustos 2010 tarihinde Odamıza 

taziye ziyaretinde bulundu. Ziyarette 

Oda Yönetim Kurulu Başkanı Ali 

Ekber Çakar, Oda Yönetim Kurulu 

Başkan Vekili Şuayip Yalman ve Oda 

Yönetim Kurulu Sekreteri Yunus 

Yener hazır bulundu.

ÇANKAYA BELEDİYE BAŞKANI BÜLENT TANIK’TAN ODAMIZA ZİYARET

ADR UYGULAMALARI TOPLANTILARI GERÇEKLEŞTİRİLDİ

Türkiye’de karayollarında tehlikeli madde taşımacılığı (ADR) uygulamaları konusunda 13 Ağustos 2010 tarihinde Oda 

Merkezi’nde uzman üyelerimizin katılımıyla bir toplantı düzenlendi. 

ADR uygulaması ve makina mühendisliği meslek alanını ilgilendiren boyutların değerlendirildiği toplantıya; Oda Yöne-

tim Kurulu Başkanı Ali Ekber Çakar, Oda Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Tahsin Akbaba, Oda Müdürü Arife Kurtoğlu, 

Oda Teknik Görevlisi Cenk A. Lişesivdin, İzmir Şube Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Özsakarya, Kocaeli Şube 

Yönetim Kurulu Sekreteri Hasan Yitim ve Şube Müdürü Gültekin Keskin, Edirne Şube’den Hakan Havancılar, Ankara 

Şube’den Asuman Aydoğmuş, Bursa Şube’den E. Sabri Atlıoğlu katıldılar.

Karayollarında tehlikeli madde taşımacılığı (ADR) uygulamaları konusunda Ulaştırma Bakanlığı Kara Ulaştırma Genel 

Müdürlüğü tarafından Avrupa Birliği uyum çalışmaları çerçevesinde hazırlanan ADR Yönetmeliği ile ilgili olarak 31 

Ağustos 2010 tarihinde Oda Merkezi’nde sektör temsilcileriyle bir toplantı yapıldı. 

Yönetmelik kapsamında görüş oluşturmak ve yürütülebilecek hizmetleri belirlemek amacıyla yapılan toplantıya Oda 

adına; Oda Yönetim Kurulu Başkanı Ali Ekber Çakar, Oda Yönetim Kurulu Başkan Vekili Şuayip Yalman, Oda Yönetim 

Kurulu Sayman Üyesi Tahsin Akbaba,  Oda Müdürü Arife Kurtoğlu, Oda Teknik Görevlisi Cenk A. Lişesivdin, Kocaeli 

Şube Müdürü Gültekin Keskin, Kocaeli Şube Teknik Görevlisi Selçuk Karstarlı ve Kocaeli Şube Üyesi Süreyya Göksu 

katıldı. 


